

Drake & Scull

Date: 20th May 2022

Mr. Hamed Ahmed Ali

CEO

Dubai Financial Market

Dubai- United Arab Emirates

التاريخ: 20 أيار 2022

السيد/ حامد أحمد علي

الرئيس تنفيذي

سوق دبي المالي

دبي- الامارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Resolutions of the Board of
Directors taken by circulation for Drake
& Scull International PJSC
(the "Company")**

**الموضوع: قرارات مجلس الإدارة التي تم اتخاذها بالتمريض
لشركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.
("الشركة")**

Reference to the above subject, we would like to inform you that the Board of Directors of Drake & Scull International PJSC made decisions by Circulation on Friday 20/05/2022 and the results are below:

1- The Board of Directors approved the first quarter's unaudited financial results of the company for the year end of 31/12/2022.

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نود إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع قام باتخاذ قرارات بالتمريض في يوم الجمعة الموافق 2022/5/20 وتم إقرار ما يلي:

1. أقر السادة أعضاء مجلس الإدارة النتائج المالية غير المدققة للشركة للربع الأول من السنة المالية المنتهية ب 2022/12/31

Drake & Scull

2. The board Appointed Mr. Khaled Owaidat as a member of the Audit Committee to replace the resigning member, for the same remaining period of the resigning member

2. قرر المجلس تعيين السيد خالد عويدات عضواً في لجنة التدقيق ليحل مكان العضو المستقيل ، و ذلك للمدة المتبقية ذاتها من مدة ولاية العضو المستقيل.

Sincerely Yours,

Dana Abualghanam

Board Secretary

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

دانا أبو الغنم
أمين السر

